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 B�r süre önce ame-
l�yat olan Taşçı, amel�yat 
sonrasında entübe ed�lm�ş-
t�.
 Taşçı’nın cenazes� 
yarın Cuma namazına mü-
teak�p Marmara İlah�yat Ca 
m��’nde kılınıp memleket� 
R�ze’n�n Pazar �lçes�nde Pa 
zar sah�l cam�s�nden kaldı-
rılıp toprağa ver�lecek.
Dursun Al� Taşçı k�md�r?
 1955 yılında R�ze, 
Pazar’da doğan Dursun Al� 
Taşçı, Türkçe / Edeb�yat öğ-
retmen�, 1989 yılında M�ll� 
Eğ�t�m Bakanlığı tarafından 
Fransa’da Türkçe öğretme-
n� olarak görevlend�r�ld� ve 
orada altı yıl kaldı. Öğret-
menl�k mesleğ�n�n yanında 
b�r süre A�le ve Sosyal Pol�-

t�kalar Bakanlığı’na 
bağlı olarak İl Müdürlü-
ğü görev�nde bulundu. 
B�r süre R�ze’de b�r ö-
zel okulda öğretmenl�k 
yaptı.

 Evl� ve üç çocuk ba-
bası olan Taşçı,M�ll� Eğ�t�m 
Bakanlığı’nda Bakanlık Mü-
şav�r�l�ğ�nden emekl� ol-
muştu.
 Geç�rd�ğ� rahatsız-
lık sonucu b�r süre yoğun 
bakımda tedav� gören an-
cak hayata döndürüleme-
yen 69 yaşındak� Taşçı İs-
tanbul Marmara İlah�yat Ca-
m��nde kılınacak cenaze na-
mazının ardından memle-
ket� R�ze Pazar’a götürülüp 
Pazar Sah�l Ca-
m�s�nden kaldırı-
lıp a�le kabr�s-
tanlığına defne-
d�lecek..

 Yazarlık hayatı o-
kul yıllarında başladı. 
İlk yazısı, 1974 yılında 
b�r ulusal gazete köşe-
s�nde yayınlandı. Ede-
b�yat, sanat, eğ�t�m ve 
düşünce yazıları yaz-
dı, yazıyor. Ulusal b�r 
gazetede sek�z yıl kö-
şe yazarlığı yaptı. B�r �n-
ternet s�tes�nde köşe 
yazılarına devam et-
mekted�r. Fıtratın Aşk 
Çağrısı ve Uygarlığa 

Aşkla D�renmek adlı k�tap-
ları vardır.

 Yıllardır R�zel�ler�n beklent�s� 
olan raylı s�steme R�ze’dek� yerel s�ya-
setç�ler sürekl� �pe un serd�ler.
 Yılardır R�zel�ler Ün�vers�te’ 
den- Gündoğdu’ya kadar olan sah�l şe-
r�d�ne Raylı s�steme �steğ�nde bulunu-
yor. Hatta geçm�şte AKP’n�n Beled�ye 
başkanlarından b�r� bu konuda sözde 
verd�ğ� halde, rantabıl olmadığı gerek-
çes�yle AKP’l� s�yasetç�ler sürekl� �pe un 
serd�ler. R�ze’de b�r türlü hayata geç�r�-
lemeyen Raylı s�stem �ç�n Trabzon’da 

�mzalar atıldı b�le. Cumhurbaşkanı Re-
cep Tayy�p Erdoğan’ın memleket� R�ze’ 
de raylı s�stem�n hayata geç�r�lemes� 
yerel s�yasetç�ler�n becer�ks�zl�ğ�ne bağ-
lanıyor.
 Trabzon BŞ Beled�ye Başkanı 
Ahmet Met�n Genç protokol tören�nde, 
“Kıyı bandında sıkışan yapılaşma ve t�-
car� yaşam dolayısıyla, stres� ortadan 
kaldıracak hem ulaşım hızı hem ulaşım 
konforu neden�yle de halkımız rahata 
ereceğ� yen� b�r ulaşım aksının h�zmete 

alınmasını anlatmıştık. Standartlara b�r 
değer daha katacağımızı seç�m öne-
m�nde de paylaşmıştık. Bakanımızla 
b�rl�kte, şehr�m�ze verd�ğ�m�z sözle b�r-
l�kte Cumhurbaşkanımızın tal�matı ve 
kararıyla beraber Trabzon büyükşeh�r 
beled�yes� ve ulaştırma bakanlığıyla b�r-
l�kte �mza altına alınacak protokolle b�r-
l�kte hayata geçmes� �ç�n, bugünden �t�-
baren bu �ş� tak�p ed�p bu �ş� halletmek 
�st�yoruz. Projem�z genel �t�bar�yle akça 
bat Yomra ve Ortah�sar'da 500 b�n nü-
fusun yaşadığı alanda planlanıyor. Baş-
langıç aşaması Akyazı meydan olacak. 
Ardından Akçaabat ve Yomra bağlantı-
ları olacak. Bu projem�z� Cumhurbaş-
kanımız Trabzon z�yaret�nde de pay-
laşmıştır. Şeh�rdek� beklent�y� sağla-
mak adına bu projey� 
başlatıyoruz. B�tm�ş 
şekl�n� görür g�b� de he-
yecanlıyım. Projey� has-
sas�yete tak�p edece-
ğ�m. Şehr�m�ze ş�md�-
den hayırlı olsun” ded�.

Yen�den Refah Part�s� Genel Başkan Yardımcısı Cem�l Ço-
lak; "Rahm� Başkan'a teşekkür ed�yorum. Bunun da yazılma-
sını �ster�m neden sağ olsun b�z�m dört tane Mecl�s Üyes� ar-
kadaşlarımıza güvend�ler kom�syonlarda görev verd�ler" 
ded�.

Çağrankaya Yayla Evler�ne Pen-
cereler� Kırarak G�ren Ayı Veya 
Ayılar Madd� Hasara Sebep 
Oldu

R�ze Beled�ye Başkanı Rahm� 
Met�n, beraber�nde eş� Fatma 
Met�n, Başkan Yardımcısı Abdul 
kad�r Öksüz, İl M�ll� Eğ�t�m Müdü-
rü Yusuf Tüfekç�, R�ze Beled�ye-
s� Gençl�k Merkez� ve B�lg� ev� 
“RİBEGEM”�n, 23 N�san Ulusal 
Egemenl�k ve Çocuk Bayramı'nı 
coşkuyla kutlamak �ç�n hazırla-
nan muhteşem “Çocuk Şenl�-
ğ�”etk�nl�ğ�ne katıldı.

 AK Part� Genel Merkez Teşk�lat Başkan Yardımcı-
sı, R�ze M�lletvek�l� Muhammed Avcı, Türk İnternet Medya 
B�rl�ğ� (TİMBİR) ve B�rl�k Haber Ajansı’nın 7 bölge, 81 �l ve 
25 ülkede, 52 Telev�zyon Kanalı �le Ankara’dan ortaklaşa 
gerçekleşt�r�len “Türk�ye Soruyor” can lı yayın programına 
katıldı. B�rl�k Haber Ajansı (BHA) Genel Müdürü Muham-
met Kaçar’ın sorularını yanıtlayan Avcı gündeme da�r 
öneml� açıklamalarda bulundu.

R�ze’den R�-Ga-Der Başkanı Fa�k Bakoğlu �le Başkan Yar-
dımcısı İsmet Kösoğlu’nun katıldığı Türk�ye Gazetec�ler Fe-
derasyonu (TGF) 69. Başkanlar Konsey� toplantısı, Gebze 
Gazetec�ler Cem�yet�’n�n ev sah�pl�ğ�nde 22-24 N�san 2024 ta-
r�hler�nde yapıldı. TGF Genel Başkanı Yılmaz Karaca yaptığı 
açıklamada “Anadolu Basını yok ed�lmek �sten�yor. B�z bunu 
3-4 yıldır söylüyoruz. Yüce mecl�s�m�zden Anadolu Basını 
�ç�n Mecl�s Araştırması �st�yoruz” ded�.
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TRABZON’DA VAR RİZE’DE YOK!

İlyas GÜR
Zümrüt Rize

RİZELİ EĞİTİMCİ DURSUN ALİ TAŞÇI VEFAT ETTİ

Dilek Onay Can
Zümrüt Rize

Dilek Onay Can
Zümrüt Rize

 İk�zdere’n�n Çağran-
kaya köyü geçm�ş dönem 
Kadın Muhtarı Endam B�ber 
Kansere yen�k düşerek 61 ya-
sında hayata veda ett�.

 Merhume Endam 
B�ber’�n cenazes� 
bugün �k�nd� na-
mazına müteak�p 
Çağrankaya’da 
toprağa ver�lecek. Uzun yıllar yaşadığı 

yurt dışından döndüğü mem-
leket� R�ze’n�n İk�zdere �lçes� 
Çağrankaya köyüne bundan 
öncek� dönem Muhtarlık 
yapan Endam B�ber Kansere 
yen�k düşerek hayata veda 
ett�.
 İk�zdere’n�n �lk kadın 
muhtarı olan emekl� öğret-
men Endam B�ber sıradan 
b�r Muhtar değ�ld�, uzun yıllar 
Hollanda ve Japonya’da ya-
şamış, on yıl önce köyüne 
dönmüştü. Beş l�san b�len 
Endam yurt dışında İng�l�zce 
ögretmenl�ğ� yapmış, Ayrıca 
Japonya’da aldığı eğ�t�mle 
a�k�do kara kuşak sah�b�yd�. 

Efsane muhtar köyde kadın 
azalarıyla beraber b�r çok 
�lke �mza atarak, kek�k bah-
çes� çalışmasıyla ,kek�k üre-
t�m�n� de başlatmıstı. Endam 
daha sonra kanser hastalığı-
na yakalanarak bu hastalığı 
üç kez yenm�şt�, hastalık dör-
düncü kez nüksett�ğ�nde mü-
cadeleye devam edemed�. 
Hayata veda ederek seven-
ler�n� üzdü

İKİZDERE’NİN EFSANE MUHTARI ENDAM BİBER HAYATINI KAYBETTİ

69. TÜRKİYE GAZETECİLER FEDERASYONU BAŞKANLAR 
KONSEYİ TOPLANTISI KOCAELİ-GEBZE’DE YAPILDI

AVCI : ÇAYKUR İŞÇİLERİNE KADEMELİ KADRO

ÇOLAK : RAHMİ BAŞKANA TEŞEKKÜR EDİYORUM

BAŞKAN METİN, HEYECANLA 
BEKLENEN “23 NİSAN” 

ETKİNLİĞİNİ ZİYARET ETTİ

İKİZDEREDE AYI 
SALDIRILARI DEVAM EDİYOR
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  Yen�den Refah 
Part�s� Kurucular Kurulu 
Üyes�,  MKYK Üyes�, 
Halkla İl�şk�ler'den so-
rumlu Genel Başkan Yar-
dımcısı ve 2024 Yerel se-
ç�mler�nde part�s�nden 
R�ze Beled�ye Başkan a-
dayı olan Cem�l Çolak 2. 
dönem�ne başlayan R�ze 
Beled�ye Başkanı Rahm� 

Met�n’e Yen�den Refah Part�s�n�n 
Mecl�s Üyeler�n� R�ze Beled�ye 
Mecl�s kom�syonlarında görev-

lend�rd�ğ� �ç�n teşekkür ett�.

 Yen�den Refah Part�s� 
Genel Başkan Yardımcısı Cem�l 
Çolak; "Rahm� Başkan'a teşek-
kür ed�yorum. Bunun da yazılma-

sını �ster�m neden sağ ol-
sun b�z�m dört tane Mec-
l�s Üyes� arkadaşlarımıza 
güvend�ler kom�syonlar-
da görev verd�ler" ded�.

 Yen�den Refah Part�s� 
Genel Başkan Yardımcısı Cem�l 
Çolak part�s�n�n beled�ye mecl�s 
üyeler� �le koord�nasyonu hakkın-
da, “R�ze'den şu anda dört tane 
mecl�s üyem�z var. Mecl�s üyele-
r�m�z �le her gün, her akşam �st�-

şare hal�ndey�z görüşüyoruz. Bu-
radan da ayrıca Rahm� Başkan'a 
teşekkür ed�yorum. Bunun da ya-
zılmasını �ster�m. Neden sağ ol-
sun b�z�m dört tane mecl�s üyes� 
arkadaşlarımıza güvend�ler, ko-
m�syonlarda görev verd�ler. On-
lar da kom�syonlarda doğruya 
doğru yanlışa yanlış pol�t�kalar 
yapıp devam ett�recekt�r. Maksat 
R�ze'ye h�zmet m�? R�ze'n�n men-
faat�ne olan her ne varsa orada o 
lacaklar, o projelerde. Ama R�ze'-
y� bu projede zarar ett�r�yorsa as-
tarı kumaşını geç�r�yorsa orada 
�t�raz edecekler. Orada yapılan 
yanlış ne varsa b�ze b�ld�r�p b�z 
yerel basınla beraber bunu pay-
laşıp burada b�r şey yanlış yapılı-

yor bu �hale doğru olmamıştır ve-
ya bu şunda b�r yanlış adalets�z 
b�r durum vardır ve ben bunu alıp 
d�le get�receğ�m. Orada dört tane 
mecl�s üyem�z Allah'ın �zn�yle o-
rada hakkı ve adalet� orada savu-
nacaklardır. Ama o mecl�s üyes� 
arkadaşlarımıza Sayın Rahm� 
Başkan güven�p onları kom�syon 
larda görev ver-
mes� çok güzel 
b�r olaydır. Ayrı-
c a  ş a h s ı m 
Sayın Beled�ye 
Başkanımıza 
da bu tutumun-
dan dolayı te-
şekkür ed�yo-
rum’’ ded�.

TEŞEKKÜR EDİYORUM

 Yen�den Refah Part�s� Ce 
m�l Çolak’ın R�ze Beled�ye Baş-
kan adayı olduğu seç�mde R�ze’-
de başkanlık yarışında % 17.75, 
beled�ye mecl�s�nde % 16.99 oy 
alarak 2. part� oldu. Yen�den Re-
fah Part�s� 4 Beled�ye Mecl�s ü-
yes� sayısı �le 2. part� konumunda 
R�ze Beled�ye Mecl�s’�nde.

RAHMİ BAŞKANA 

 Türk�ye’de herhang� b�r Kara-
yollarına bağlı tüneller ulaşıma açılıyor 
da Erzurum Karayolları 12.Bölge Mü-
dürlüğü’ne bağlı tüneller neden b�t�r�le-
m�yor?

 Yoksa özell�kle Kırık Tünel�nde 
proje s�l baştan mı yapılacak...

 B�z bu sorulara cevap alama-
dık, belk� şehr� tems�l eden m�lletvek�l-
ler�, vatandaş adına bu soruları Ulaştır-
ma Bakanlığına sorab�l�r?

 Her şey yolunda �se açılış �ç�n 
en yakın takv�m ne zaman?

 Her yıl m�lyonlarca l�ra ödeneğ� 
yutan bu tüneller açılacak mı?

 Destek ded�m bu kez yolun Do 
ğu Anadolu’ya açılan kapısı Erzurum’-
dan yürekl� b�r kadın kardeş�m�z Gaze-
tec� Sevda Güneş cüretkâr b�r yazı ka-
leme alarak b�rçok konuya kulak tıka-
yan Erzurum M�lletvek�ller�ne çağrıda 
bulundu.

İş� yapması gerekenler gerekl� �lg�y� 
göstermeseler de konu çözülene ka-
dar kamuoyunun ve s�yas�ler�n duyma-
sı �ç�n yazmaya devam kararındayız.

 Erzurum Pusula Gazetes�nde-
k� Sevda Güneş kardeş�m�n yazısı ay-
nen aşağıdak� g�b�.

RİZE-ERZURUM KARAYOLU

 R�ze-Erzurum karayolunun ta-
mamlanması �ç�n yıllardır yazılar yaz-
dım. Halende yazmaya devam ed�yo-
rum. Bu safhada değ�ş�k platformlar-
dan, STK lardan, gazetec� ve yazar 
dostlarımdan çok destekler gördüm.

 Belk� M�lletvek�ller� sorar?

 Üzer�nden kaç yıl geçt� 
artık hatırlamıyoruz b�le…
 Doğu ve Güneydoğu’-
nun Erzurum üzer�nden 
Karaden�z’e ulaşma hayal� 
hala devam ed�yor...
 Bu konuda sayısız ha-
ber, makale yazdım. Bu-
güne kadar b�r�nc� derece-

de sorumlu resm� kurum olan ne Kara-
yolları Bölge Müdürlüğü’nden ne de 
kent�n Vek�ller�nden net b�r cevap al-
madık, alamadık.

 Temeller� atıldıktan sonra kaç 
m�lletvek�l� seç�ld� mecl�se g�tt�?

 Bırakın b�t�rmey� akıbetler� ko-
nusunda b�lg�ye b�le sah�p değ�l�z…

 Kaç müdür, kaç beled�ye baş-
kanı değ�şt�?

 Dağlık yapıya sah�p Karade-
n�z’de Z�gana Tünel�n�n yapımı (B�z-
den çok sok sonra başlanmasına rağ-
men) tamamlanıp ulaşıma açılıyor. 
Kop Tünel� bırakın b�t�r�lmey� neden çö-
küyor?

 Ov�t Tünel�, Z�gana tamamla-
narak ulaşıma açıldı. Ancak b�z hala 
İsp�r-Erzurum, Erzurum-Bayburt ara-
sındak� yolu kısaltacak sağlıklı ulaşımı 
sağlayacak tüneller� b�t�remed�k!

 Çat �le Karlıova’yı bağlayacak 
Ç�r�şl� Tünel� b�t�r�lem�yor!

 B�r kış daha b�tt�, bahar geld�, 
b�z çağrımızı b�r kez daha yen�leyel�m;

 Sayısız firma değ�şt� ama değ�-
şen b�r şey olmadı…

Allah aşkına b�r yetk�l� çıksın ve bu tü-
nellerde ne oluyor b�ze açıklasın…

 Türk�ye’n�n en uzun Ov�t Tünel� 
ulaşıma açılıyor ama ona g�decek sıra-
dan tüneller b�t�r�lem�yor!

 Abdülham�t Han’ın hayal� olan 
Ov�t başarı �le yapıldı, ulaşıma açıldı. 
B�z b�r Kırık ve Dallıkavak tünel�n� b�t�-
remed�k!
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HÜSEYİN ALTUN
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 İlçen�n en büyük yaylalarından olan 
Çağrankaya Aşağı Yaylada �k� eve pencere-
ler� kırarak �çer� g�ren Boz Ayıların evde 
öneml� madd� zararlar verd�ğ� görüldü. Evde 
bulunan boş arı kovanlarını pencereden dı-
şarı atarak parçalayan Boz Ayılar buzdolabı 
başta olmak üzere bütün dolapları dağıtarak 
y�yecek aradığı tesp�t ed�ld�. Ayı zararlarını 
yer�nde gören İk�zdere öncek� dönem Bele-
d�ye Başkanı Hakan Karagöz ayı zararları 
hakkında yaptığı açıklamada’’Çağrankaya 
Aşağı yaylada hafta sonu yaptığımız yürü-
yüş de maalesef aç ayılar komşularımızın 
evler�ne y�yecek aramak �ç�n g�r�p zarar ver-
d�ğ�n� gördük. Ev sah�pler�-
ne haber verd�k. Bu zarar 
muhtemelen d�ğer yayla-
larda da var onun �ç�n tav-
s�yem�z Çağrankaya yay-
lalarında evler� olan vatan-
daşlarımız çıkıp evler�n� 
kontrol ets�nler’’ ded�.

 Çağrankaya Yayla Evler�ne Pen-
cereler� Kırarak G�ren Ayı Veya Ayılar 
Madd� Hasara Sebep Oldu

 İk�zdere �lçes�nde k�ml�ğ� bel�rs�z 
Boz Ayıların boş yayla evler�ne verd�ğ� za-
rarlar devam ed�yor.

 23 N�san Ulusal Egemenl�k ve 
Çocuk Bayramı, tüm Türk�ye genel�nde 

ve Ku-
zey Kıb-
rıs Türk 
Cumhu-
r�yet� ve 
m � s a fi r 
ülkeler-
den ge-
len ço-
cukların 
çok çe-
ş�t renkl� 

etk�nl�kler� �ç�nde büyük 
coşkuy la kutlandı.
  23 N�san Ulusal 
Egemenl�k ve Çocuk 
Bayramı neden�yle, R�-
ze’de, R�ze Müftülüğü, 
Türk�ye D�yanet Vakfı 
R�ze Gençl�k Kolları ve 
TDV Gönüllüler�, R�ze 
Beled�yes� tarafından ya-
pılan yapmış ve a�leler�n 
çocuklarıyla yoğun �lg� 
gösterd�ğ� sah�l sosyal 
d�nlenme ve eğlenme 
alanlarında oynayan ço-
cuklara şeker hed�ye et-
t�ler.
  Çocukların bu 
en öneml� bayramında 
ve en mutlu günler�nden 
b�r�s� olan, 23 N�san Ulu-
sal Egemenl�k ve Ço-

cuk Bayramı ves�les�yle eğlenen çocuk-
lara, R�ze Müftülüğü, Türk�ye D�yanet 
Vakfı R�ze Gençl�k Kolları ve TDV Gönül 
ler�n�n çocuklar yapmış oldukları şeker 
�kramına a�leler� ve eğ-
lenmekte olan çocuklar 
teşekkür ederek, sev�nç-
ler�n� d�le get�rd�ler. Şe-
ker dağıtan görevl�ler eğ-
lenmekte olan çocukla-
rın, 23 N�san Ulusal Ege-
menl�k ve Çocuk bayra-
mını kutladılar.

İKİZDEREDE AYI SALDIRILARI DEVAM EDİYOR TDV RİZE GENÇLİK KOLLARI VE TDV GÖNÜLLÜLERİ 23 NİSAN 
ÇOCUK BAYRAMINDA ÇOCUKLARI SEVİNDİRDİLER
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 AK Part� Genel Merkez 
Teşk�lat Başkan Yardımcısı Avcı’-
dan kr�t�k açıklamalar

Avcı’nın açıklamaları şöyle;
UÇUŞLARI BAŞLIYOR

HIZLI TREN PROJESİ

KADEMELİ KADROYAŞ ÇAY TABAN 

 Çaykur müracaatları alma 
ya başladı. Yakın zamanda kurası 
çek�l�r. Her yıl eks�len personel� ve-
ya yen� b�r fabr�ka açıldıysa oraya 

göre personel alımı yapılıyor. No-
ter huzurunda yapılan kura �le ad�l 
ve adaletl� b�r şek�lde �şe alımlar ya-
pılıyor. Daha önce s�yaset Çay-
kur’a alınan personeller üzer�nde 
yürütülürdü. B�z bundan R�ze’y� 
kurtardık. Herkes dah�l oluyor. No-
ter huzurunda kuraya dah�l olan-
lar ve çıkanlar �şe g�r�yorlar.

 R�ze Artv�n Haval�manı’na 
aletl� �n�ş s�stem� (ILS) kuruluyor. 
Ç�ft yönlü bu s�stem kurulmuş ola-
cak. Bakanlığımız bunun s�par�ş�n� 
verd�. En kısa zamanda bu s�stem 
kurulacak. Haval�manımızın ay-
dınlatma projes� de n�hayete er�-
yor. Bu aydınlatma s�stem� b�rkaç 
haval�manında var. Bu haval�manı 
�le R�ze’ye müteşebb�s akını var. 
Tur�zmde büyük b�r �vme yakala-
dık. Bu yatırım zeng�nl�ğ�n� burada 
gösteren haval�manı oldu. Bazı e-
leşt�r�ler var. Bunların bazılarını 
haklı buluyorum. Bazıları haksız. 
Bu haval�manının sefer sayısı az 
demek haksızlık olur. Yen� kurulan 
haval�manlarına bakalım b�z�m se-
ferlere bakalım. Bu net olarak gö-
rülür. Bakanımızla, Sayın Cumhur-

başkanımızla yaptığımız görüş-
melerde de anlattım. Yolcumuz var 
sa bu yolcunun başka b�r yere g�t-
mes�n� �stem�yoruz. Bu yolcu b�z�m 
haval�manında uçmasını �st�yoruz. 
İzm�r ve yurt dışı seferler�n� koy-
duk. Ş�md� Antalya seferler�n� baş-
latıyoruz. Yolcu olduğu sürece bu 
haval�manına uçak seferler� arta-
cak.

 Seç�m dönem�m de Çay-
kur �şç�ler� ben�m açıklamalarımı 
beğenmem�şt�. B�ze �t�raz ett�ler ve 
‘B�ze bunu mu reva görüyorsunuz” 
ded�ler. B�z�m söyled�ğ�m�z b�r �ş-
s�zl�k maaşı ves�les� �le s�gortaları-
nın çalışmadıkları dönemde öde-
n�p emekl�l�kler� �le �lg�l� problemler� 
ortadan kaldırmaktı. Buna çok bü-
yük b�r tepk� gösterd�ler. Bütün �şç�-
ler�n b�r anda kadroya geç�r�lmes� 
mümkün değ�l. Ben Çaykur’a bü-
tün �şç�ler� tarayan b�r çalışma yap-
tırdım. 12, 13,15 yıl olursa ne olur 
d�ye. Bu şek�lde 2030, 2035 yılında 
kaç kadrolumuz oluyor. Bunu ba-
kanlığa sunacağım. Bu kademel� 
b�r kadroya geç�ş anlamına gel�yor. 
Bu kademel� kadroya geç�şle �lg�l� 
de Çaykur’a çok büyük b�r mal�yet 
çıkıyor. Çaykur’un tek başına ken-
d�s�n�n altında kalkamayacağı ma-
l�yetler çıkıyor. Çıkardığımız pro-
jeks�yonla 2030 yılında bu çalışma 
�le Çaykur’da 6 b�n kadrolu oluyor. 
Buna finanse ed�leb�lecek b�r çö-
züm bulmalıyız.

 Ben Çaykur �şç�s� kardeş-
ler�me seç�mden sonrada yaptığım 
konuşmalarda hep şunun sözünü 
verd�m. Bunu b�r s�yas� kaygıyla 
söylem�yorum. O seç�m dönem�n-
de b�z� gören bazı arkadaşlarımız 
‘s�ze oy vermed�k’ ded�. ‘Çaykur �ş-
ç�s�y�z ve kadro vermed�ğ�n�z �ç�n s� 
ze oy vermed�k’ d�yenler oldu. Ben 

bu meseleye s�yas� sa�kle yaklaş-
sam alır bu �ş� b�r kenara koyarım 
ve h�ç uğraşmam. Ama düşündü-
ğüm tek b�r şey var. Bu �nsanların 6 
aylık çalışma �le geç�nemeyeceğ�-
n� b�l�yoruz. Ama b�r çalışma ortamı 
oluşturmalıyız. İş yokken �st�hdam 
sağlanmaz. B�r şey gel�şt�rmel�y�z. 
Bu yönde b�r çalışma yapıyoruz.

ÇAYKUR’A İŞÇİ ALIMI

ÇAYKUR İŞÇİLERİNE 

 AK Part� Genel Merkez 
Teşk�lat Başkan Yardımcısı, R�ze 
M�lletvek�l� Muhammed Avcı, Türk 
İnternet Medya B�rl�ğ� (TİMBİR) ve 
B�rl�k Haber Ajansı’nın 7 bölge, 81 
�l ve 25 ülkede, 52 Telev�zyon Ka-
nalı �le Ankara’dan ortaklaşa ger-
çekleşt�r�len “Türk�ye Soruyor” can 
lı yayın programına katıldı. B�rl�k 
Haber Ajansı (BHA) Genel Müdürü 
Muhammet Kaçar’ın sorularını ya-
nıtlayan Avcı gündeme da�r öneml� 
açıklamalarda bulundu.

 Hızlı tren projes� 5 yıldır 
tak�p ett�ğ�m�z b�r konu. Bu konu-
nun Ulaştırma Bakanlığı’nın proje-
s� çalışılan hatlar arasında tanım-
lanması çok öneml� b�r adım. Loj�s-
t�k merkez�m�z� �hale ett�ğ�m�z aşa-
malardan �t�baren bu proje b�r hızlı 
tren tem�natıdır ded�k. Loj�st�k l�-
manlara hızlı tren projes� oluşturu-
luyor d�ye ded�k. 5 yıldır bu �ş� tak�p 
eden b�r�s�y�m. Çok ta reklamını 
yapmadan tak�p ett�k. Bugün geld�-
ğ�m�z noktada Ulaştırma Bakanlığı 
hem Samsun-Sarp hem de Erzu-
rum-İy�dere hattının çalışmalarına 
başlamış durumda. Kafkaslara ve 
Orta Asya’ya kadar uzanan b�r hat 
oluşturmak �st�yoruz. Loj�st�k L�-

manla b�rl�kte Karaden�z’dek� ü-
rünler� Kafkaslara ulaştırmayı, Kaf-
kaslardak� ürünler� R�ze İy�dere Lo-
j�st�k L�manına ulaştırılmasını sağ-
lamak ve Karaden�z’e gelen ürün-
ler� Orta Asya’ya kadar uzanacak 
b�r dem�ryolu hattı bağlantısına u-
laşmaya çalışıyoruz. Bu projeler 
b�tt�ğ�nde �hale ed�lerek h�zmete su-
nulacaktır. R�ze’n�n tar�h� açısın-
dan çok öneml� b�r dönüm noktası-
dır. Loj�st�k L�man ve Hızlı Tren pro-
jeler� R�ze’y� başka b�r sıklete taşı-
yacaktır.

RİZE-ANTALYA 

FİYATI AÇIKLAMASI
 Çaykur ve Bakanlık yaş 
çay taban fiyatı üzer�nde çalışıyor. 
Tarım bakanımızla görüştüm. Çay 
fiyatı üzer�ne hemşer�ler�m�z�n yük-
sek beklent�ler� olduğunu anlattım. 
Kamuoyunda açıklanan bazı fiyat-
lar var. Bunları c�dd�ye alab�lmek 
çok mümkün değ�l. Vatandaşa ş�-
r�n görüneceğ�m d�ye hesapla man-
tıkla alakası olmayan fiyatlar açık-
lanıyor olması da R�ze adına h�cap 
duyacağımız b�r durumdur. B�z�m 
s�v�l toplum kuruluşlarımız ve s�ya-
sal part�ler�m�z b�r denet�m fonks�-
yonu �cra ederler. Bu denet�m fonk-
s�yonunu rasyonel ve mantıklı ya-
pab�ld�ğ�n�z sürece güçlüsünüz. 
Yoksa ben oturdum b�r kahveha-
nede b�r� 30 ded�, b�r� 40 ded� b�r� 50 
ded� bu rakamları alıp sorumluluk 
makamında olanların gel�p açıklı-
yor olması abeste �şt�gald�r. Bazı ra-
kamlara bakıyorum bunlar gayet 
makul. Bazı rakamlar �nanılır g�b� 
değ�l. B�z sadece geçen yıl genel 
seç�m önces� açıklanan çay fiyatlar 
�le �lg�l� b�r eleşt�r� aldık. Ondan 
önce açıkladığımız çay fiyatları �le 
�lg�l� b�r eleşt�r� almadık. Bu yılda 
çayla �lg�l� fiyatın müstahs�l�m�z� tat-
m�n edecek düzeyde çıkacağını dü-
şünüyorum.

MEVSİMLİK İŞÇİLER 
İÇİN ÇALIŞIYORUZ

PAZAR VE ARDEŞEN’İN 
KAYBEDİLMESİNE 

ÇOK ÜZÜLÜYORUM
 R�ze’ye gel�nce 2 �lçem�z� 
ger� aldık,2 �lçem�z� kaybett�k. Ü-
züntü ver�c� olan taraf Cumhur İtt�-
fakı’nın 2 �lçey� kaybetmes�d�r. Keş 
ke Cumhur İtt�fakı olarak çok daha 
fazla �lçeye kavuşmuş olab�lsey-
d�k. Pazar ve Ardeşen’�n kaybed�l-
mes�ne çok üzülüyorum. Oralarda 
planladığımız �şler vardı. Adayları-
mız da çok n�tel�kl� ve kal�tel�yd�. M�l-
let� suçlayacak değ�l�z. Kaybed�len 
b�r seç�m varsa kabahat ve suç b�-
ze a�tt�r. B�ze a�t derken part�n�n bü-
tün katmanları �ç�n söylüyorum. Ça-
yel�’nde b�z kazanmak �sterd�k. 
Kend� hatalarımızı gözden geç�r-
mem�z lazım. Bell� dersler çıkar-
mamız lazım. S�yaset�m�z� de va-
tandaşın arzu ett�ğ� yöne çev�rme-
m�z lazım. R�ze’de bu muhasebey� 
yapıyoruz. Teşk�lat genelde suçla-
nıyor ama teşk�latlar en vefalı en 
cefa çeken taraftır. Genel olarak 
teşk�lat üzer�ne eleşt�r�y� haksız bu-
lurum. K�m� yerde teşk�lat eks�k 
kaldı, k�m� yerde teşk�lat �ç�ndek� 
b�rkaç arkadaşımız hata yapmıştır. 
Kadın kolları, gençl�k kollarımızı 
takt�re şayan b�r mücadele verd�. 
Bu �nsanların 
hakkını y�ye-
mey�z. Arada 
çürük elmalar 
varsa onlarla �l-
g�l� b�r resto-
rasyon sürec� 
yapılmalı.

 R�ze Beled�ye Başkanı 
Rahm� Met�n, beraber�nde eş� 
Fatma Met�n, Başkan Yardımcısı 
Abdulkad�r Öksüz, İl M�ll� Eğ�t�m 
Müdürü Yusuf Tüfekç�, R�ze Be-
led�yes� Gençl�k Merkez� ve B�lg� 
ev� “RİBEGEM” �n, 23 N�san Ulu-

sal Egemenl�k ve Çocuk Bayra-
mı'nı coşkuyla kutlamak �ç�n ha-
zırlanan muhteşem “Çocuk Şen-
l�ğ�”etk�nl�ğ�ne katıldı.
 Portakallık Mahalles� Sa-
h�l Etk�nl�k alanında; Çocukların 
hayal gücünü süsleyen, unutul-

maz b�r eğlence deney�m� yaşa-
tan an�masyon göster�ler�, Hem 
çocuklar hem de yet�şk�nler �ç�n 
hazırlanan b�rb�r�nden lezzetl� �k-
ramlar �le key�fl� b�r bayram kutla-
ması yaşatıldı.
 Farklı kategor�lerde dü-

zenlenen yarışmalar �le eğlenen 
çocukların heyecanını Beled�ye 
Başkanı Rahm� Met�n de oyunla-
ra katılarak yaşadı.
 Yüz boyama, oyun alan-
ları ve daha b�rçok akt�v�te �le ço-
cuklar �ç�n unutulmaz b�r gün 
oldu.
 Bu muhteşem etk�nl�ğ� ka-

çırmayan A�lelere ve çocuklarına 
h�tap eden Başkan Met�n, çocuk-
larla bol bol fotoğraf çekt�rd�. Be-
led�ye Başkanı ve 
eş�ne teşekkür eden 
A�leler çocukları ve 
sevd�kler�yle b�rl�kte 
23 N�san'ı yen�den 
coşkuyla kutladı.
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İlyas GÜR
Zümrüt Rize

BAŞKAN METİN, HEYECANLA BEKLENEN “23 NİSAN” ETKİNLİĞİNİ ZİYARET ETTİ

 4. Kez AK Part�’den 
Hemş�n �lçes�nde Beled�ye 
Başkanlığını kazanarak AK 
Part�’de ve Hemş�n İlçes�nde 
tar�h yazan Hal�m Kazım Be-
kar’a, hayırlı olsun z�yaret� ya 
pan Pazar �lçes�nde akt�f ga-
zetec�l�k yapan Hızır Tonyalı, 

Sadık Hür ve Abdullah Uzun 
başkan Bekar �le b�r süre soh-
bet ett�ler.
 R�ze’de Tünel den bu-
yana �lçelerde sadece Hem-
ş�n ve Çamlıhemş�n’de Bele-
d�ye Başkanlıklarını kazanan 
adaylardan Hemş�n İlçes� Be-
led�ye Başkanı olan Hal�m 
Kazım Bekar, “İl nezd�nde �l-
çeler� tems�l anlamında bü-
yük b�r sorumluluk altında ol-
duğumuzun b�l�nc� �ç�ndey�m. 
3. dönemden sonra, çok az k�-
ş�ye nas�p olan 4. kez, AK 

Part�’n�n bayrağını �lçemde 
yere düşürmeden taşımak 
ben� çok mutlu ett�. H�zmetle-
r�m�ze kaldığımız yerden 
devam edeceğ�z” ded�.
 Bekar, naz�k z�yaret-
ler�nden dolay da Pazarlı 
bas ın  ça l ı-
şan la ra  te-
şekkür ede-
rek, “hep b�r-
l�kte R�ze ve �l-
çeler� �ç�n ça-
lışacağız” d�-
ye konuştu.

 31 Mart 2024 Yerel 
seç�mler�nde AK Part�’den 
Hemş�n Beled�ye Başkanlığı-
nı kazanan Hal�m Kazım Be-
kar’a, Pazar �lçes�nde akt�f ga-
zetec�l�k yapanlardan hayırlı 
olsun z�yaret�

PAZARLI GAZETECİLERDEN BAŞKAN BEKAR’A HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ

ABDULLAH UZUN
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 Türk�ye Gazetec�ler Federasyonu Genel 
Başkanı Yılmaz Karaca; “Ülkem�zde b�r haksızlık 
adalets�zl�k var. Eğer sen �kt�dardan olmazsan sana 
mama yok. Türk�ye’de şu an bu durum var. Hüku-
mete yakın olan meslek örgütler� �ç�n ödül törenler� 
düzenlen�yor ama kend� yandaşlarının dışındak� ce-
m�yet ve basın kuruluşları maalesef dışlanıyor. Bı-
rakın destek olmayı katılım b�le sağlamıyorlar. Dev-
let büyükler� gel�r toplantılarımızı katılırdı. Ş�md� h�ç-
b�r meslek örgütler�n�n toplantılarına maalesef se-
lam dah� verm�yorlar. Tüm bu engellemelere rağ-
men Türk�ye Gazetec�ler Federasyonu olarak b�z fa-
al�yetler�m�z� devam ett�rd�k. Bu �mkânsızlıklar rağ-
men bu toplantıyı organ�ze eden değerl� başkan ve 
yönet�m kuruluna çok teşekkür ed�yorum. Yerel ba-
sın cayır cayır yanıyor. B�z bunu 3-4 yıldır söylüyo-
ruz ancak �lg�l�ler kulaklarını tıkıyor, yok öyle b�r şey 
d�yorlar. Arkasından b�r yasa çıkarıyorlar” ded�.

 Kocael�’nde b�r gazetec� meslektaşımız �n-
ternet s�tes� hakkını kazanıyor sonra b�r yazı gel�yor 
d�yor ve d�yor k� �lanınız kes�ld�. Değerl� arkadaşla-
rım �lan kes�lme neden�ne bakın �hlas haber ajansı 
haber�ne çalışan muhab�r�n�n �sm�n� koymaktan 
�lanı kes�l�yor. Böyle b�r şey olab�l�r m�? kadro d�yeb�-
l�rs�n ve �lanı keseb�l�rs�n ama b�r �mza yüzünden ga-
zeten�n �lanı mı kes�l�r? Yan� Anadolu’ya yapılmaya-
cak zulmün en büyüğü maalesef yapılmaya devam 
ed�l�yor. Ve bu yıl �çer�s�nde de en az 150 c�varında 
gazete b�rleşt�r�lerek baskıyla yok ed�lecek. 900 ta-
ne gazeten�n sadece 250-300 c�varı �nternetten pay 
alab�l�yor d�ğerler� alamıyor. Türk�ye’de 3-4 b�n c�va-
rında �nternet s�tes� var d�yorduk bunların �çer�s�nde 
�lan alan �nternet sayı 30 c�varında yok! Seç�mlerde 
görüldü k� Türk�ye’de Anadolu basınının fonks�yonu 
çok yüksek.

1-YILMAZ KARACA

7-MEHMET CANBEK

13-SERMET ÇUHADAR

11-İSLAM KELEŞ

ANADOLU BASINININ 

 BASIN VAKFI SEÇİMİNDE İSMET KÖS-
OĞLU YÖNETİM KURULUNA SEÇİLDİ
 FEDERASYON GENEL BAŞKANI YIL-
MAZ KARACA : YEREL BASIN CAN ÇEKİŞİYOR. 
ANADOLU BASINI İÇİN MECLİS ARAŞTIRMASI 
İSTİYORUZ

FONKSİYONU ÇOK YÜKSEK

3-HAKAN SEZERER

5-MEHMET IŞIK
6-KEMAL SOYLU

9-MUSA ÖZDEMİR

2-OĞUZHAN BAYRAK

SEÇİLEN İSİMLER ŞUNLAR,

10-BAHAR KAYMAKÇI ERDOĞAN

12-AVNİ GELENDOST

DANIŞMA KURULU Türk�ye Gazetec�ler Federasyonu 69. Baş-
kanlar konsey� toplantısının D�van Başkanlığını Bay-

ram Ek�c�, başkan yardımcılıklarını Cafer Esende-
m�r ve Levent Altun yaptı. Türk�ye Gazetec�ler Fe-
derasyonu 69. Başkanlar Konsey� toplantısının açı-
lış konuşmasını yapan TGF Başkan Yardımcısı ve 
Gebze Gazetec�ler Cem�yet� Başkanı Levent Altun 
“Türk�ye’n�n dört b�r yanından Gebze’m�ze gelen ga-
zetec� meslektaşlarımızı saygıyla selamlıyorum. 
Türk�ye Büyük M�llet Mecl�s�’n�n 104. kuruluş yıl dö-
nümünü kutluyorum. Gebze sanay�n�n, t�caret�n, ta-
r�h�n ve tur�zm�n merkez�. Bu doğrultuda 69. Baş-
kanlar konsey�m�z �ç�n yen�den Gebze’m�ze hoş gel-
d�n�z” ded�.

3-DAVUT UYAR

 Kocael� Büyükşeh�r Beled�yes� Darıca Bay-
ramoğlu Balyanoz Eğ�t�m Tes�sler�’nde düzenlenen 
TGF 69. Başkanlar konsey� toplantısına Türk�ye Ga-
zetec�ler Federasyonu Başkanı Yılmaz Karaca, 
TGF Başkan Yardımcısı ve Gebze Gazetec�ler Ce-
m�yet� Başkanı Levent Altun �le 81 �lden gazetec�ler 
katıldı.

 R�ze’den Gazetec�ler Derneğ� Başkanı Fa�k 
Bakoğlu �le Başkan Yardımcısı İsmet Kösoğlu’nun 
katıldığı Türk�ye Gazetec�ler Federasyonu (TGF) 
69. Başkanlar Konsey� toplantısı, Gebze Gazetec�-
ler Cem�yet�’n�n ev sah�pl�ğ�nde 22-24 N�san 2024 
tar�hler�nde yapıldı. Türk�ye Gazetec�ler Federas-
yonu Genel Başkanı Yılmaz Karaca yaptığı açıkla-
mada “Anadolu Basını yok ed�lmek �sten�yor. B�z 
bunu 3-4 yıldır söylüyoruz. Yüce mecl�s�m�zden Ana-
dolu Basını �ç�n Mecl�s Araştırması �st�yoruz ‘’ded�.

GEBZE BAŞKANI LEVENT ALTUN : 
GEBZE’MİZE HOŞGELDİNİZ

GÜÇLERİNİN YETTİĞİ YERE GİDİYORLAR
 Türk�ye’de herkes� per�şan ed�yorlar. Yen� 
yen� kadrolar, altı kadro yapamayan şeh�rler, sek�z 
�lave kadro ve burada b�r dümen döndürülüyor. Ma-
alesef bu döndürülen dümene h�çb�r güçte karşı ko-
yamıyor. Anadolu’dan seç�l�p basın İlan Kurumuna 
g�den üç tems�lc�m�z var onlar da kend� dertler�yle 
uğraşıyorlar �lanlarının kes�lmemes� ve �nternetten 

�lan almalarını sağlamak �ç�n de sesler�n� çıkaramı-
yorlar. Daha önce “Anadolu gazeteler�n�n üç yıl �çe-
r�s�nde basımı durdurulacak. Yazılı basını b�t�recek-
ler.” dem�şt�k ş�md� ona doğru g�d�l�yor. Basın İlan 
Kurumu müdürler� d�yor k�; “kardeş�m dört gazete-
n�z var derhal �k�ye düşüreceks�n�z.” Türk�ye’de şu 
anda b�rçok gazeteler� paramparça ett�ler. Güçler� 
yet�kler�n� b�rleşt�rd�ler. Tokat‘ı, Kırıkkale’y� tehd�t ed�-
yorsunuz gel�n Esk�şeh�r ‘�, İzm�r’� tehd�t ed�n baka-
lım edeb�lecek m�s�n�z? yan� güçler�n�n yett�ğ� yerle-
re g�d�yorlar.

ANADOLU BASINININ SORUNU 
MECLİSTE ELE ALINMALI

 Ben bütün Türk�ye’y� �zl�yorum Anadolu ba-
sını b�raz muhalefet ruhlu bu ves�le �le bundan son-
ra Anadolu basınının denetlenmes� ve yok ed�lmes� 
�ç�n daha fazla baskılar olacak. Ş�md�den denetle-
meler sıkılaştırılıyor. Ş�md�den b�rleş�n baskıları ya-
pılıyor. Temenn� ed�yorum k� bu konuyla �lg�l� mecl�s-
te b�r araştırma kom�syonu kurulması �ç�n Ankara’-

da part�ler� z�yaret etme kararı aldık. Gerçekten Ana-
dolu basınının sorunları mecl�s tarafından mutlaka 
araştırılması gerekt�ğ�ne �nanıyorum”
 Kahramanmaraş Gazetec�ler Cem�yet� Baş-
kanı Sermet Çuhadar Basın �lan kurumunun dep-
rem den hemen sonra Maraş’tan alınmasını eleşt�-
rerek” B�zler zaten mağdur �ken Basın �lan kurumu 
müdürlüğü Maraş’ta kapatıldı. Yen� Basın yasası �le 
gerek şartlar çok ağır. Basın İlan Kurumu arkadaş-
larımızı üye Basın �lan Kurumu’na kayıt olması ve 
�lanların kurum üzer�nden geçmes� �ç�n baskı yapı-
yor. Kurumları arıyorlar, Beled�yeler� arıyorlar. Ba-
sın mensuplarının �şler�n� zorlaştırıyorlar. Gazetec� 
meslektaşlarımız, Basın �lan Kurumu’nun b�ze b�r 
katkısı yok. B�z�m aldığımız �lanlardan ücret alıyor-
lar. B�ze herhang� b�r desteğ� söz konusu değ�l. B�ze 
başka �llerden �lan desteğ� veya kend� �l�m�zden �lan 
desteğ� verm�yorlar. Bu yüzden k�mse kayıt olmak �s-
tem�yor. %15 aracılık h�zmet� alıyorlar. H�çb�r yerde 
böyle kar yok. Bu oran %5’e düşürülmel�. Deprem 
bölges�ne �st�sna tanımaları gerek. Ayrıca Gazete-
c�ler�n s�lah ruhsatlarından alınan yüksek verg�n�n 
kaldırılmasını ve basın kartı sah�pler�ne ve a�les�ne 
de yeş�l pasaportun b�r an önce ver�lmes� gerekt�ğ�n� 
söyled�.

KARACA İKTİDARDAN OLMAYANA YOK

 Gazetec�ler Cem�yetler� Basın Vakfında ye-
n� yönet�m kurulları �ç�n yapılan seç�mde R�ze dele-
ges� İsmet Kösoğlu’nun Yönet�m Kurulu Üyes� seç�l-
mes� memnunlukla karşılandı.

VAKIF YÖNETİM KURULLARINA 

4-AHMET OĞUZ

8-ŞAHİN ÖZER

14-MUSTAFA AKKÖSE
15-ÜNZİLE COŞKUN
16-SEÇKİN KIRASLAN
17-SAMİ ÖZÇELİK

19-NECMİ PİŞKİN
18-MURAT TANIR

20-İSMET KÖSOĞLU
21-ALİ ERKİN SARIOĞLU

DENETLEME KURULU

2-ŞAFAK EREL
3-BÜLENT ÖZYAZICI
4-NEVZAT CİNGIRT
5-ALİ İHSAN SAARIÇOBAN
6-CEM PARLAK

22-BÜLENT ÇELİKTEN

1-İSMAİL AYDIN

1-İBRAHİM ŞAHİN
2-DOĞAN BOSTANCI

4-CEYHUN ÖZER
5-ALAADDİN YAKIN
6-NERGİZ SÜSLÜ
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 Türk�ye Gazetec�ler Federasyonu Genel 
Başkanı Yılmaz Karaca; “Ülkem�zde b�r haksızlık 
adalets�zl�k var. Eğer sen �kt�dardan olmazsan sana 
mama yok. Türk�ye’de şu an bu durum var. Hüku-
mete yakın olan meslek örgütler� �ç�n ödül törenler� 
düzenlen�yor ama kend� yandaşlarının dışındak� ce-
m�yet ve basın kuruluşları maalesef dışlanıyor. Bı-
rakın destek olmayı katılım b�le sağlamıyorlar. Dev-
let büyükler� gel�r toplantılarımızı katılırdı. Ş�md� h�ç-
b�r meslek örgütler�n�n toplantılarına maalesef se-
lam dah� verm�yorlar. Tüm bu engellemelere rağ-
men Türk�ye Gazetec�ler Federasyonu olarak b�z fa-
al�yetler�m�z� devam ett�rd�k. Bu �mkânsızlıklar rağ-
men bu toplantıyı organ�ze eden değerl� başkan ve 
yönet�m kuruluna çok teşekkür ed�yorum. Yerel ba-
sın cayır cayır yanıyor. B�z bunu 3-4 yıldır söylüyo-
ruz ancak �lg�l�ler kulaklarını tıkıyor, yok öyle b�r şey 
d�yorlar. Arkasından b�r yasa çıkarıyorlar” ded�.

 Kocael�’nde b�r gazetec� meslektaşımız �n-
ternet s�tes� hakkını kazanıyor sonra b�r yazı gel�yor 
d�yor ve d�yor k� �lanınız kes�ld�. Değerl� arkadaşla-
rım �lan kes�lme neden�ne bakın �hlas haber ajansı 
haber�ne çalışan muhab�r�n�n �sm�n� koymaktan 
�lanı kes�l�yor. Böyle b�r şey olab�l�r m�? kadro d�yeb�-
l�rs�n ve �lanı keseb�l�rs�n ama b�r �mza yüzünden ga-
zeten�n �lanı mı kes�l�r? Yan� Anadolu’ya yapılmaya-
cak zulmün en büyüğü maalesef yapılmaya devam 
ed�l�yor. Ve bu yıl �çer�s�nde de en az 150 c�varında 
gazete b�rleşt�r�lerek baskıyla yok ed�lecek. 900 ta-
ne gazeten�n sadece 250-300 c�varı �nternetten pay 
alab�l�yor d�ğerler� alamıyor. Türk�ye’de 3-4 b�n c�va-
rında �nternet s�tes� var d�yorduk bunların �çer�s�nde 
�lan alan �nternet sayı 30 c�varında yok! Seç�mlerde 
görüldü k� Türk�ye’de Anadolu basınının fonks�yonu 
çok yüksek.

1-YILMAZ KARACA

7-MEHMET CANBEK

13-SERMET ÇUHADAR

11-İSLAM KELEŞ

ANADOLU BASINININ 

 BASIN VAKFI SEÇİMİNDE İSMET KÖS-
OĞLU YÖNETİM KURULUNA SEÇİLDİ
 FEDERASYON GENEL BAŞKANI YIL-
MAZ KARACA : YEREL BASIN CAN ÇEKİŞİYOR. 
ANADOLU BASINI İÇİN MECLİS ARAŞTIRMASI 
İSTİYORUZ

FONKSİYONU ÇOK YÜKSEK

3-HAKAN SEZERER

5-MEHMET IŞIK
6-KEMAL SOYLU

9-MUSA ÖZDEMİR

2-OĞUZHAN BAYRAK

SEÇİLEN İSİMLER ŞUNLAR,

10-BAHAR KAYMAKÇI ERDOĞAN

12-AVNİ GELENDOST

DANIŞMA KURULU Türk�ye Gazetec�ler Federasyonu 69. Baş-
kanlar konsey� toplantısının D�van Başkanlığını Bay-

ram Ek�c�, başkan yardımcılıklarını Cafer Esende-
m�r ve Levent Altun yaptı. Türk�ye Gazetec�ler Fe-
derasyonu 69. Başkanlar Konsey� toplantısının açı-
lış konuşmasını yapan TGF Başkan Yardımcısı ve 
Gebze Gazetec�ler Cem�yet� Başkanı Levent Altun 
“Türk�ye’n�n dört b�r yanından Gebze’m�ze gelen ga-
zetec� meslektaşlarımızı saygıyla selamlıyorum. 
Türk�ye Büyük M�llet Mecl�s�’n�n 104. kuruluş yıl dö-
nümünü kutluyorum. Gebze sanay�n�n, t�caret�n, ta-
r�h�n ve tur�zm�n merkez�. Bu doğrultuda 69. Baş-
kanlar konsey�m�z �ç�n yen�den Gebze’m�ze hoş gel-
d�n�z” ded�.

3-DAVUT UYAR

 Kocael� Büyükşeh�r Beled�yes� Darıca Bay-
ramoğlu Balyanoz Eğ�t�m Tes�sler�’nde düzenlenen 
TGF 69. Başkanlar konsey� toplantısına Türk�ye Ga-
zetec�ler Federasyonu Başkanı Yılmaz Karaca, 
TGF Başkan Yardımcısı ve Gebze Gazetec�ler Ce-
m�yet� Başkanı Levent Altun �le 81 �lden gazetec�ler 
katıldı.

 R�ze’den Gazetec�ler Derneğ� Başkanı Fa�k 
Bakoğlu �le Başkan Yardımcısı İsmet Kösoğlu’nun 
katıldığı Türk�ye Gazetec�ler Federasyonu (TGF) 
69. Başkanlar Konsey� toplantısı, Gebze Gazetec�-
ler Cem�yet�’n�n ev sah�pl�ğ�nde 22-24 N�san 2024 
tar�hler�nde yapıldı. Türk�ye Gazetec�ler Federas-
yonu Genel Başkanı Yılmaz Karaca yaptığı açıkla-
mada “Anadolu Basını yok ed�lmek �sten�yor. B�z 
bunu 3-4 yıldır söylüyoruz. Yüce mecl�s�m�zden Ana-
dolu Basını �ç�n Mecl�s Araştırması �st�yoruz ‘’ded�.

GEBZE BAŞKANI LEVENT ALTUN : 
GEBZE’MİZE HOŞGELDİNİZ

GÜÇLERİNİN YETTİĞİ YERE GİDİYORLAR
 Türk�ye’de herkes� per�şan ed�yorlar. Yen� 
yen� kadrolar, altı kadro yapamayan şeh�rler, sek�z 
�lave kadro ve burada b�r dümen döndürülüyor. Ma-
alesef bu döndürülen dümene h�çb�r güçte karşı ko-
yamıyor. Anadolu’dan seç�l�p basın İlan Kurumuna 
g�den üç tems�lc�m�z var onlar da kend� dertler�yle 
uğraşıyorlar �lanlarının kes�lmemes� ve �nternetten 

�lan almalarını sağlamak �ç�n de sesler�n� çıkaramı-
yorlar. Daha önce “Anadolu gazeteler�n�n üç yıl �çe-
r�s�nde basımı durdurulacak. Yazılı basını b�t�recek-
ler.” dem�şt�k ş�md� ona doğru g�d�l�yor. Basın İlan 
Kurumu müdürler� d�yor k�; “kardeş�m dört gazete-
n�z var derhal �k�ye düşüreceks�n�z.” Türk�ye’de şu 
anda b�rçok gazeteler� paramparça ett�ler. Güçler� 
yet�kler�n� b�rleşt�rd�ler. Tokat‘ı, Kırıkkale’y� tehd�t ed�-
yorsunuz gel�n Esk�şeh�r ‘�, İzm�r’� tehd�t ed�n baka-
lım edeb�lecek m�s�n�z? yan� güçler�n�n yett�ğ� yerle-
re g�d�yorlar.

ANADOLU BASINININ SORUNU 
MECLİSTE ELE ALINMALI

 Ben bütün Türk�ye’y� �zl�yorum Anadolu ba-
sını b�raz muhalefet ruhlu bu ves�le �le bundan son-
ra Anadolu basınının denetlenmes� ve yok ed�lmes� 
�ç�n daha fazla baskılar olacak. Ş�md�den denetle-
meler sıkılaştırılıyor. Ş�md�den b�rleş�n baskıları ya-
pılıyor. Temenn� ed�yorum k� bu konuyla �lg�l� mecl�s-
te b�r araştırma kom�syonu kurulması �ç�n Ankara’-

da part�ler� z�yaret etme kararı aldık. Gerçekten Ana-
dolu basınının sorunları mecl�s tarafından mutlaka 
araştırılması gerekt�ğ�ne �nanıyorum”
 Kahramanmaraş Gazetec�ler Cem�yet� Baş-
kanı Sermet Çuhadar Basın �lan kurumunun dep-
rem den hemen sonra Maraş’tan alınmasını eleşt�-
rerek” B�zler zaten mağdur �ken Basın �lan kurumu 
müdürlüğü Maraş’ta kapatıldı. Yen� Basın yasası �le 
gerek şartlar çok ağır. Basın İlan Kurumu arkadaş-
larımızı üye Basın �lan Kurumu’na kayıt olması ve 
�lanların kurum üzer�nden geçmes� �ç�n baskı yapı-
yor. Kurumları arıyorlar, Beled�yeler� arıyorlar. Ba-
sın mensuplarının �şler�n� zorlaştırıyorlar. Gazetec� 
meslektaşlarımız, Basın �lan Kurumu’nun b�ze b�r 
katkısı yok. B�z�m aldığımız �lanlardan ücret alıyor-
lar. B�ze herhang� b�r desteğ� söz konusu değ�l. B�ze 
başka �llerden �lan desteğ� veya kend� �l�m�zden �lan 
desteğ� verm�yorlar. Bu yüzden k�mse kayıt olmak �s-
tem�yor. %15 aracılık h�zmet� alıyorlar. H�çb�r yerde 
böyle kar yok. Bu oran %5’e düşürülmel�. Deprem 
bölges�ne �st�sna tanımaları gerek. Ayrıca Gazete-
c�ler�n s�lah ruhsatlarından alınan yüksek verg�n�n 
kaldırılmasını ve basın kartı sah�pler�ne ve a�les�ne 
de yeş�l pasaportun b�r an önce ver�lmes� gerekt�ğ�n� 
söyled�.

KARACA İKTİDARDAN OLMAYANA YOK

 Gazetec�ler Cem�yetler� Basın Vakfında ye-
n� yönet�m kurulları �ç�n yapılan seç�mde R�ze dele-
ges� İsmet Kösoğlu’nun Yönet�m Kurulu Üyes� seç�l-
mes� memnunlukla karşılandı.

VAKIF YÖNETİM KURULLARINA 

4-AHMET OĞUZ

8-ŞAHİN ÖZER

14-MUSTAFA AKKÖSE
15-ÜNZİLE COŞKUN
16-SEÇKİN KIRASLAN
17-SAMİ ÖZÇELİK

19-NECMİ PİŞKİN
18-MURAT TANIR

20-İSMET KÖSOĞLU
21-ALİ ERKİN SARIOĞLU

DENETLEME KURULU

2-ŞAFAK EREL
3-BÜLENT ÖZYAZICI
4-NEVZAT CİNGIRT
5-ALİ İHSAN SAARIÇOBAN
6-CEM PARLAK

22-BÜLENT ÇELİKTEN

1-İSMAİL AYDIN

1-İBRAHİM ŞAHİN
2-DOĞAN BOSTANCI

4-CEYHUN ÖZER
5-ALAADDİN YAKIN
6-NERGİZ SÜSLÜ
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TRENDYOL SÜPER LİG 33. HAFTA PUAN DURUMU

TRENDYOL SÜPER LİG 34.  HAFTA MAÇLARI

SAHAYA DAVET EDİYORUM
 “Son veda maçımızı bu 
hafta sahamıza oynayacağız. 
B�z� gel�p �zles�nler hep b�rl�kte se-
zonu tamamlayalım. Sahaya 

gel�p hem sporcularımızı ve b�z� 
onurlandırırlarsa memnun olu-
ruz. Onlara bu karşılaşmada 
sürpr�z�m�z olacak genç b�r oyun-
cu Atakan’ımız �zleme şansı bu-
lacaklar. Çok yetenekl� b�r sporcu 
s�zde �zley�nce b�ze hak verecek-
s�n�z.”

GELECEK SEN NE OLUR 
ONU KONUŞMAK ÇOK 

ERKEN

 Taşkın Güngör, Gazetec� 
Ceng�z Yıldırım’a yaptığı açıkla-
mada bu başarının sırrını özetle 
şöyle açıkladı.

 ‘Hafta sonu �t�barıyla bu-
radak� görev�m�z sona er�yor. 
Ondan sonrası tab�� k� b�ze bağlı 
değ�l. Pazarspor yönet�m� ne ka-
rar alır onu b�lemey�z. Onu şu an-
da söylemek yanlış olur. B�ze b�r 
görev verd�ler b�zde onu başarıy-
la tamamladığımıza �nanıyorum”

SON MAÇTA SEYİRCİLERİ 

 “Takıma geld�ğ�m�zde 
çok zor şartlarda b�r Pazarspor 
vardı. Kaosta olup,4 maçta sıfır 
çeken b�r takımdı. Zor b�r görev ol-
duğunu b�l�yorduk. B�zde daha 
öncek� deney�mler�m�ze dayana-
rak bu sorumluluğu aldık. Kulüp 
Başkanımız Hüsey�n Yangın ve 
Yönet�m�ne çok teşekkür ed�yo-
rum. B�z� bu göreve layık görmel� 
b�z�m �ç�n b�r onurdu. B�zde buna 

kayıtsız kalmadık. Bu zor sorum-
luluğun altına g�rd�k ve l�g�n b�t�-
m�ne b�r hafta kala hedefled�ğ�m� 
amaca ulaştık. Son maçı kaybe-
derek PLAY-OFF kaybett�k. Ama 
geld�ğ�m�z noktada düşme hat-
tından da kurtulmuş olduk. Pazar 
halkını memnun etmeye çalıştık. 
Memleket�m�z�n takımının başa-
rısı �ç�n uğraştık. El�m�zden gele-
n� yaptık. Ek�b�me, sporcularıma 
ve Pazarspor taraftarlarına çok 
teşekkür ed�yorum.”

 TFF 3. L�g 2. Grup ek�ple-
r�nde Pazarspor 2023-2024 se-
zonunda çok zorlu b�r l�g yaşadı.

KAOS İÇİNDE 
BİR TAKIM ALDIK

 Takımın son 10 maça ka-
lıncaya kadar, adeta küme düş-

mes� an mesele hal�ne gelm�ş-
ken, bu sıkıntılı dönemde Pazar-
spor’un başına gelen R�zel� Tek-
n�k D�rektör Taşkın Güngör ve 
ek�b� takıma hayat verd�. L�g�n 

son haftasına l�gde kalmayı ga-
rant�led�..

TAŞKIN GÜNGÖR İLE PAZARSPOR KÜMEDE KALMAYI BAŞARDI

 Süper l�gde Avrupa 
mücadeles� veren Çaykur 
R�zespor’da Tekn�k D�rek-
tör İlhan Palut �le sözleş-
me görüşmeler� sürüyor. 
Yeş�l-Mav�l� kurmaylar, ta-
kımın başarısında büyük 
pay sah�b� olan deney�ml� 
Tekn�k Adamla yola de-

vam etmek �st�yor. Taraftarlar da b�r-
an önce Palut’un sözleşmes�n�n uza-
tılmasını �st�yor.

 Sezon sonunda sözleşmes� 
b�tecek olan Palut �le 1+1 yıllık söz-
leşme �mzalamak �steyen Atmaca-
lar, el�n� çabuk tutmak �st�yor. Söz-
leşme uzatmaya olumlu yaklaşan 
başarılı çalıştırıcıya 
Avrupa Kupalarına 
katılması hal�nde 
transferde tam yetk� 
verecek olan yöne-
t�m, yen� sezona 
daha �dd�alı b�r şek�l-
de g�rmek �st�yor.

 Çaykur R�zespor’da yöne-
t�m sezon sonunda sözleşmes� b�-
tecek olan Tekn�k D�rektör İlhan Pa-
lut’u el�nden kaçırmamak �ç�n ışı sıkı 

tutuyor.
iLHAN PALUT’A TAM SAHA PRES

SUDE KÖROĞLU
Zümrüt Rize

Beykoz Beled�yes�: Sertan Can Erdo-
ğan 2, Mokhtar kour� 7, Fat�h Çalkamış 
7, Gürkan Soğukpınar 3, Doğukan 
Gök, Jozef Holpert 12, 
Oleg Georg�yevsk� 3, 
Burak Turan, Hal�l İbra-
h�m Öztürk 7, Ömer 
Faruk Güldal 5, Alper 
Aydın 2, Ömür Pehl�van 
6, Danyel Kaya 2

Hakemler:

 R�ze Beled�yespor, Hentbol Er-
kekler Süper L�g'� Beykoz Beled�yes� 
mağlub�yet� �le tamamladı.

Salon: R�ze Yen�şeh�r

R�ze Beled�yes�: Serkan Mehmet 
K�bar 9, Muhammet Can Öksüzömer 3, 
Okan Bostan 1, Eray Hek�m 7, İbrah�m 
Yekdağ Yılmaz 5, Emre Halcı, Murat 

Enç 4, Müm�n Dem�rc�, İbrah�m B�rcan 
3, Berke Lokumcu 1

 Süper L�g’de �lk kez yer alan ve 
Play-Off’a kalamayan R�ze Beled�yes-

por’un Konya BBSK �le deplasmanda 
oynadığı karşılaşma �le �lg�l� kararı fe-
derasyon verecek. Açıklanacak karara 
göre R�ze Beled�yespor'un l�gdek� sıra-
laması da kes�nl�k kazanacak.

 Karşılaşmanın �lk yarısı da 
konuk ek�b�n 27-14 üstünlüğü �le sona 
erd�.

 R�ze Beled�yespor, Hentbol Er-
kekler Süper L�g 22. Haftası ve normal 
sezon son maçında sahasında Beykoz 
Beled�yes�'ne 56-33 yen�ld�.

Mesut Erdoğan - Muhammet Turan

 Geç�c� Yönet�m Kurulu Al� Türkyılmaz 
Başkanlığı'nda toplanarak aşağıdak� kararı al-
mıştır.
 Derneğ�m�z�n �lk Genel Kurul Toplantısı-
nın 10 Mayıs 2024 Cuma günü saat : 14.00'da 
Dernek Merkez� olan İslampaşa Mah. Kafkas 
Sok. No : 6 Merkez/R�ze adres�nde aşağıda yazılı 
Gündeme göre yapılmasına, Çoğunluk sağlana-
maması veya ertelenmes� hal�nde 16 Mayıs 2024 
tar�h�nde aynı yer ve aynı saatte, aynı Gündem �le 
yapılacaktır.   Başkan
       Al� Türkyılmaz
GÜNDEM :
1- Açılış ve Yoklama

3 - Dernek Organlarının Seç�m�

5 - Yönet�m Kuruluna Bedell� veya Bedels�z Gay-
r�menkul Alımı, Satımı, K�ralanması, H�be Yetk�s� 
Ver�lmes�

2 - D�van Başkanlığı Seç�m�

6 - Tüzük Değ�ş�kl�ğ�
7 - Yönet�m ve Denet�m Kurulu Raporlarının 
okunması ve İbrası
8 - D�lek ve Temenn�ler
9 - Kapanış

4 - Yönet�m Kurulu Başkanın Konuşması

GENEL KURUL İLANI
RİZE İSLAMPAŞA EĞİTİM VE 

KÜLTÜR YARDIM DERNEĞİ'NDEN
RİZE BELEDİYESPOR SEZONU BEYKOZ MAĞLUBİYETİ İLE TAMAMLADI

RİZE BELEDİYESİ: 33 
BEYKOZ BELEDİYESİ : 56

İlyas GÜR
Zümrüt Rize
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 19 .00  Ha-
tayspor - RAMS Ba-
şakşeh�r

 Yeş�l-mav�l� 
k u l ü b ü n  s o s y a l 
medya hesabından 
yapılan paylaşımda, 
"Esk� Gençl�k ve 
Spo r  Bakan ı  ve 
Trabzonspo r  O -
nursal Başkanı Meh-
met Al� Yılmaz'ın 
vefat haber�n� der�n 
b�r üzüntü �le öğren-
m�ş bulunmaktayız. 

Merhum Mehmet Al� Yılmaz'-a 
Allah'tan rahmet, a�les�ne, yakın-
larına ve Trab-
zonspor cam�ası 
b a ş t a  o l m a k 
üzere tüm spor 
cam�asına baş-
sağlığı d�ler�z” �fa-
deler�ne yer ve-
r�ld�.

 Kend� performansını de-
ğerlend�ren Sauer, “Kend� perfor-
mansımdan genel olarak mem-

nun değ�l�m. İlk geld�m 
andan �t�baren adaptasyon 
sorunu yaşadım. Buradak� 
futbola adapte olmakta zor-
landım. Son aylardak� per-
formansımı beğen�yorum, 
b�-raz daha �y�ye g�tt�ğ�m� 
söyleyeb�l�r�m. Maçlarda 
vurduğum şutların yarısı 
kaley� sıyırmayıp gol ol-
saydı şu anda farklı şeyler 
konuşuyor olab�l�rd�k” d�ye 
konuştu.

SÜPER LİGDE HAFTANIN 
PROGRAMI

ZORLANDIM

 Trendyol Süper L�g'�n 34. 
haftası Bugün oynanacak Adana 
Dem�rspor - Galatasaray maçıy-
la başlayacak. Tems�lc�m�z Ç.R�-
zespor, pazar akşamı kend� sa-
hasında MKE Ankaragücü takı-
mını konuk edecek. Zorlu maçta 
düdük Esk�şeh�r Bölges� hakem� 
Turgut Doman'da olacak.
 Haftanın öneml� karşı-
laşmasında 27 N�san Cumartes� 
günü Fenerbahçe, derb�de Be-
ş�ktaş'ı ağırlayacak. Haftanın ka-
panışında �se Fat�h Karagümrük 
�le Antalyaspor karşı karşıya ge-
lecek.
 Süper L�g'de 34. haftanın 
programı şu şek�lde:

Bugün:
 20.00 Adana Dem�rspor - 
Galatasaray

27 N�san Cumartes�
 16.00 Kasımpaşa - Sam-
sunspor

28 N�san Pazar
 Çaykur R�zespor’un 30 
yaşındak� sağ kanat oyuncusu 
Gustavo Sauer, dün yapılan ant-
renman önces� basın mensupla-
rının sorularını yanıtladı. Süper 
L�g’de her maçın zor olduğuna 
vurgu yapan Sauer, Ankaragücü 
karşısında gal�p gelmek �stekler�-
n� söyled�. Sauer, “Ankaragücü’-
ne karşı 2 maç yaptık �k�s� de çok 
zorlu geçt�. Taraftarımızın önün-
de kend� ev�m�zde oynayacağı-
mız b�r maç olacak, taraftarımı-
zın gücüyle kazanacağımız b�r 
maç olacağını düşünüyorum” 
ded�. 

 19.00 Trab-
zonspor - Gaz�antep 
FK
 19.00 Çay-
kur R�zespor - MKE 
Ankaragücü

 20.00 Fat�h Karagümrük 
- Antalyaspor

 Gustavo Sauer, takımın 
durumunu değerlend�rd� özeleş-
t�r� yaptı..

KALMAK İSTERİM

 1 9 . 0 0  F e-
nerbahçe - Beş�ktaş

 16.00 Pen-
d�kspor - Kayser�s-
por

29 N�san Pazartes�

 16 .00  Co-
rendon Alanyaspor - 
İstanbulspor

RİZESPOR’DA 

ÇAYKUR RİZESPOR, 

 Sezon sonuna kadar Ç. 
R�zespor �le k�ralık olarak sözleş-
mes� bulunan Brez�lyalı oyuncu, 
şayet gelecek sezon yeş�l - mav�l� 
takımla yen� sözleşme yaparsam 
�şte o zaman çok farklı b�r Gusta-
vo �zlers�n�z ded�.

ADAPTE OLMAKTA 

 1 6 . 0 0  S �-
vasspor - Konyas-
por

MEHMET ALİ YILMAZ İÇİN 
BAŞSAĞLIĞI MESAJI 

YAYIMLADI

 Gustavo Sauer, sözler�n� 
şu şek�lde tamamladı: “Her 
maçın ayrı h�kayes� oluyor. 
Her maça ayrı şek�lde ha-
zırlanıyoruz. Dışarıdak� 

maçlarda maalesef �y� skorlar ala-
madık. Başakşeh�r maçında b�r-
çok fırsat yakaladık, oyunu dom�-
ne eden b�zd�k ancak sahadan 
mağlub�yetle ayrıldık. Belk� de 
evde oynadığımız maçlarda ta-
raftarımızın desteğ� �y� skorları te-
t�kl�yor da olab�l�r. Dış sahada 
b�raz daha olumsuz sonuçlar �ç 
sahada �se olumlu sonuçlar ala-
b�l�yoruz. Kalmayı çok �st�yorum. 
R�zespor’dan önce oynadığım �k� 
takımda da aşağı yukarı h�kayem 
aynı oldu. Başlarda futbola alış-
ma ve daha sonra da çok �y� b�r 
performans verd�m. R�zespor’da 
da böyle oldu. A�lem de buraya 
çok alıştı, ben de alıştım. Kalma-
yı çok �ster�m ama sadece ben 
değ�l yönet�m ve hocamızdan 
böyle b�r �stek gel�rse ben de kal-
mayı terc�h eder�m”.

 Çaykur R�zespor, vefat 
eden esk� Gençl�k ve Spordan So-
rumlu Devlet Baka-
n ı ,  Trabzonspor 
Onursal Başkanı 
Mehmet Al� Yılmaz 
�ç�n başsağlığı me-
sajı yayımladı.

SELİM DENİZALP

SENEYE KALIRSAM FARKLI OLUR !..


